
Протокол № 33

засідання постійної комісії обласної ради з питань
житлово-комунального господарства, будівництва та використання

природних ресурсів

від 04 червня 2018 року                                                     м. Кропивницький

Склад комісії – 9 осіб

Присутні:   (5)
голова постійної комісії – Кайдаш Юрій Анатолійович;
заступник голови  постійної комісії – Ревенко Наталія Олександрівна;
секретар постійної комісії – Погребнюк Артем Анатолійович;
члени постійної комісії: Довбиш Іван Іванович;

Ратенко Сергій Леонідович;

Відсутні:  (4)

член постійної комісії – Дичко Анатолій Дмитрович;
Здебська Валентина Павлівна;
Могилей Михайло Миколайович;
Монашок Микола Дмитрович.

В засіданні постійної комісії взяли участь:
керуючий справами виконавчого апарату обласної ради Тимофієва Н.Г.

ПОРЯДОК ДЕННИЙ:

1. Про  звіт  про  стан  виконання  Плану  заходів  на  2015-2017  роки  із
реалізації Стратегії розвитку Кіровоградської області на період до 2020
року.

Інформує: Соломаха  Світлана  Григорівна –  заступник  директора
департаменту  економічного  розвитку  і  торгівлі  Кіровоградської  обласної
державної адміністрації

2. Про внесення доповнень і змін до Плану заходів на 2018-2020 роки із
реалізації Стратегії -2020.

Інформує: Соломаха  Світлана  Григорівна –  заступник  директора
департаменту  економічного  розвитку  і  торгівлі  Кіровоградської  обласної
державної адміністрації
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3. Про внесення змін до Порядку формування обласних цільових програм,
моніторингу та звітності про їх виконання.

Інформує: Соломаха  Світлана  Григорівна –  заступник  директора
департаменту  економічного  розвитку  і  торгівлі  Кіровоградської  обласної
державної адміністрації

4. Про внесення змін до рішення обласної ради від 22 грудня 2017 року
№ 414 “Про обласний бюджет на 2018 рік”.

Інформує: Серпокрилова Наталія  Григорівна –  заступник  директора
департаменту фінансів Кіровоградської обласної державної адміністрації
Гоменюк Ганна Олександрівна – заступник директора департаменту  екології
та природних ресурсів Кіровоградської обласної державної адміністрації

5. Про  кінцеві  результати  виконання  обласної  програми  регулювання
чисельності безпритульних тварин на території Кіровоградської області
на 2012-2017 роки.

Інформує: Гоменюк  Ганна  Олександрівна –  заступник  директора
департаменту   екології  та  природних  ресурсів  Кіровоградської  обласної
державної адміністрації

6. Про  заключний  звіт  про  результати  виконання  обласної  програми
забезпечення молоді житлом на 2013-2017 роки.

Інформує: Кайдаш  Юрій  Анатолійович –  голова  постійної  комісії
обласної ради

7. Про  заключний  звіт  про  результати  виконання  обласної  комплексної
програми  з  розроблення  (оновлення)  містобудівної  документації
територій  та  створення  містобудівного  кадастру  Кіровоградської
області на 2014-2017 роки.

Інформує: Кайдаш  Юрій  Анатолійович –  голова  постійної  комісії
обласної ради

8. Про заключний звіт  про результати виконання програми будівництва
(придбання) доступного житла у Кіровоградській області на 2010-2017
роки.

Інформує: Кайдаш  Юрій  Анатолійович –  голова  постійної  комісії
обласної ради

9. Про  погодження  надання  КП  “Долинське  міське  комунальне
господарство”  при  Долинській  міській  раді  спеціального  дозволу  на
користування  надрами  питних  підземних  вод  Лозуватської  дільниці
Долинського водозабору.

Інформує: Кайдаш  Юрій  Анатолійович –  голова  постійної  комісії
обласної ради
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10. Про  погодження  надання   Дочірньому  підприємству  Національної
акціонерної компанії “Надра України” “Центрукргеологія” спеціального
дозволу  на  користування  надрами  з  метою  геологічного  вивчення
Аврамівського родовища ільменіту.

Інформує: Корнюша  Олександр  Петрович –  директор  департаменту
інфраструктури  та  промисловості  Кіровоградської  обласної  державної
адміністрації
Левченко  Сергій  Миколайович –  директор  дочірнього  підприємства
Національної акціонерної компанії “Надра України” “Центрукргеологія”

1. Про  звіт  про стан виконання Плану  заходів  на  2015-2017  роки із
реалізації  Стратегії  розвитку  Кіровоградської  області  на  період  до  2020
року.

Слухали: інформацію  заступника  директора  департаменту  економічного
розвитку  і  торгівлі  Кіровоградської  обласної  державної  адміністрації
Соломахи С.Г. щодо звіту про стан виконання Плану заходів на 2015-2017 роки
із реалізації Стратегії розвитку Кіровоградської області на період до 2020 року.

За результатами обговорення, голова постійної комісії Кайдаш Ю.А. поставив
на голосування наступний проект рішення комісії:

1. Інформацію з даного питання взяти до відома. 
2. Рекомендувати депутатам обласної ради погодити запропонований 

проект рішення обласної ради  з даного питання.
Голосували: “за”-4 осіб 

“проти”-0 особа
“утрим.”- 1 осіб (Довбиш І.І.)

Вирішили:  Рішення не прийнято

2. Про внесення доповнень і змін до Плану заходів на 2018-2020 роки із
реалізації Стратегії -2020.

Слухали інформацію  заступника  директора  департаменту  економічного
розвитку  і  торгівлі  Кіровоградської  обласної  державної  адміністрації
Соломахи С.Г. щодо внесення доповнень і змін до Плану заходів на 2018 2020
роки із реалізації Стратегії -2020, а саме: врахування клопотань місцевих органів
виконавчої влади та органів місцевого самоврядування щодо проведення уточнень
актуальних  завдань  розвитку  територій  і  галузей  на  2018-2020  роки,  а  також
приведення джерел і  обсягів фінансування по окремих проектах регіонального
розвитку  у  відповідність  із  реальними  можливостями  бюджетів  різних  рівнів,
наявними можливостями інвесторів для реалізації проектів.

За результатами обговорення голова постійної комісії Кайдаш Ю.А. поставив
на голосування наступний проект рішення комісії:
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1. Інформацію з даного питання взяти до відома. 
2. Рекомендувати депутатам обласної ради погодити запропонований 

проект рішення обласної ради  з даного питання.
Голосували: “за”-5 осіб 

“проти”-0 осіб 
“утрим.”-0 осіб

Вирішили:  Рішення № 260 (додається)

3. Про  внесення  змін  до  Порядку  формування  обласних  цільових
програм, моніторингу та звітності про їх виконання.

Слухали інформацію заступника  директора  департаменту  економічного
розвитку  і  торгівлі  Кіровоградської  обласної  державної  адміністрації
Соломахи С.Г. щодо внесення змін до Порядку формування обласних цільових
програм,  моніторингу  та  звітності  про  їх  виконання.  За  результатами
обговорення  голова  постійної  комісії  Кайдаш  Ю.А.  поставив  на  голосування
наступний проект рішення комісії:

1. Інформацію з даного питання взяти до відома.
2. Рекомендувати  депутатам  обласної  ради  погодити  запропонований

проект рішення з зазначеного питання.
Голосували: “за”-5 осіб 

“проти”-0 осіб 
“утрим.”-0 осіб

Вирішили:  Рішення № 261 (додається)

4. Про внесення змін до рішення обласної ради від 22 грудня 2017 року
№ 414 “Про обласний бюджет на 2018 рік”.

Слухали інформацію  заступника  директора  департаменту  фінансів
Кіровоградської  обласної  державної  адміністрації  Серпокрилової  Н.Г.,
директора  департаменту   екології  та  природних  ресурсів  Кіровоградської
обласної  державної  адміністрації  Ковтунова  О.В.  щодо  внесення  змін  до
рішення обласної ради від 22 грудня 2017 року № 414 “Про обласний бюджет
на 2018 рік”.

Виступав  Погребнюк  А.А.  щодо  недостатнього  фінансування  обласних
програм щодо будівництва житла.

 За результатами обговорення голова постійної комісії Кайдаш Ю.А. поставив
на голосування наступний проект рішення комісії:

1. Інформацію з даного питання взяти до відома. 
2. Рекомендувати депутатам обласної ради погодити запропонований 

проект рішення обласної ради  з даного питання з урахуванням змін і 
доповнень до переліку природоохоронних заходів та об'єктів, фінансування 
яких буде здійснюватися у 2018 році за рахунок коштів обласного фонду 
охорони навколишнього природного середовища.

Голосували: “за”-4 осіб 
“проти”-0 осіб 
“утрим.”-1 особа (Довбиш І.І.)
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Вирішили:  Рішення не прийнято

5. Про кінцеві результати виконання обласної програми регулювання
чисельності безпритульних тварин на території Кіровоградської області на
2012-2017 роки.

Слухали інформацію  заступника  директора  департаменту   екології  та
природних  ресурсів  Кіровоградської  обласної  державної  адміністрації
Гоменюк  Г.О.  про  кінцеві  результати  виконання  обласної  програми
регулювання чисельності  безпритульних тварин на території  Кіровоградської
області  на  2012-2017  роки  та  про  пропозиції  щодо  подальшого  вирішення
даного питання по суті на території області.

Виступали : Довбиш І.І., Погребнюк А.А.
Довбиш І.І.  зауважив на тому, що заходи зазначеної  програми виконані

незадовільно.
За результатами обговорення голова постійної комісії Кайдаш Ю.А. поставив

на голосування наступний проект рішення комісії:
1. Інформацію з даного питання взяти до відома.
2. Рекомендувати  депутатам  обласної  ради  погодити  запропонований

проект рішення з зазначеного питання.
Голосували: “за”-3 осіб 

“проти”-1 осіб  (Довбиш І.І.)
“утрим.”-1 осіб (Погребнюк А.А.)

Вирішили:  Рішення не прийнято

6. Про заключний звіт про результати виконання обласної програми
забезпечення молоді житлом на 2013-2017 роки.

Відповідно до Регламенту Кіровоградської обласної ради, враховуючи, що
звіт про результати виконання обласної програми забезпечення молоді житлом
на 2013-2017 роки було обговорено на минулому засіданні комісії, заслухано
інформацію голови  постійної  комісії  обласної  ради  Кайдаша Ю.А.  стосовно
запропонованого проекту рішення обласної ради з даного питання.

Під час обговорення порушеного питання Довбиш І.І. зауважив на тому,
що заходи зазначеної програми виконані незадовільно.

За результатами обговорення голова постійної комісії Кайдаш Ю.А. поставив
на голосування наступний проект рішення комісії:

1. Інформацію з даного питання взяти до відома. 
2. Рекомендувати  депутатам  обласної  ради  внести  зміни  до

запропонованого проекту рішення обласної ради з даного питання, а саме:
виключити  пункт  3  проекту  рішення,  оскільки  заключний  звіт  не

передбачає за собою контроль. 
3. Погодити  запропонований  проект  рішення  обласної  ради  з  даного

питання з урахуванням пропозицій від постійної комісії обласної ради.
Голосували: “за”-4 осіб 

“проти”-1 осіб  (Довбиш І.І.)
“утрим.”-0 осіб 
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Вирішили:  Рішення не прийнято

7. Про  заключний  звіт  про  результати  виконання  обласної
комплексної  програми  з  розроблення  (оновлення)  містобудівної
документації  територій  та  створення  містобудівного  кадастру
Кіровоградської області на 2014-2017 роки.

Відповідно до Регламенту Кіровоградської обласної ради, враховуючи, що
звіт про результати виконання обласної комплексної програми з розроблення
(оновлення) містобудівної документації територій та створення містобудівного
кадастру  Кіровоградської  області  на  2014-2017  роки  було  обговорено  на
минулому засіданні  комісії,  заслухано   інформацію голови  постійної  комісії
обласної  ради  Кайдаша  Ю.А.  стосовно  запропонованого  проекту  рішення
обласної ради з даного питання.

За результатами обговорення голова постійної комісії Кайдаш Ю.А. поставив
на голосування наступний проект рішення комісії:

1. Інформацію з даного питання взяти до відома. 
2. Рекомендувати депутатам обласної ради внести зміни до 

запропонованого проекту рішення обласної ради з даного питання, а саме:
виключити пункт 3 проекту рішення, оскільки заключний звіт не 

передбачає за собою контроль. 
3. Погодити запропонований проект рішення обласної ради з даного 

питання з урахуванням пропозицій від постійної комісії обласної ради.
Голосували: “за”-4 осіб 

“проти”-1 осіб  (Довбиш І.І.)
“утрим.”-0 осіб 

Вирішили:  Рішення не прийнято

8. Про  заключний  звіт  про  результати  виконання  програми
будівництва (придбання) доступного житла у Кіровоградській області на
2010-2017 роки.

Відповідно до Регламенту Кіровоградської обласної ради, враховуючи, що
звіт про результати виконання програми будівництва (придбання) доступного
житла  у  Кіровоградській  області  на  2010-2017  роки  було  обговорено  на
минулому засіданні  комісії,  заслухано   інформацію голови  постійної  комісії
обласної  ради  Кайдаша  Ю.А.  стосовно  запропонованого  проекту  рішення
обласної ради з даного питання.

За результатами обговорення голова постійної комісії Кайдаш Ю.А. поставив
на голосування наступний проект рішення комісії:

1. Інформацію з даного питання взяти до відома. 
2. Рекомендувати депутатам обласної ради внести зміни до 

запропонованого проекту рішення обласної ради з даного питання, а саме:
виключити пункт 3 проекту рішення, оскільки заключний звіт не 

передбачає за собою контроль. 
3. Погодити запропонований проект рішення обласної ради з даного 

питання з урахуванням пропозицій від постійної комісії обласної ради.
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Голосували: “за”-4 осіб 
“проти”-1 осіб  (Довбиш І.І.)
“утрим.”-0 осіб 

Вирішили:  Рішення не прийнято

9. Про  погодження  надання  КП  “Долинське  міське  комунальне
господарство”  при  Долинській  міській  раді  спеціального  дозволу  на
користування  надрами  питних  підземних  вод  Лозуватської  дільниці
Долинського водозабору.

Відповідно  до  Регламенту  Кіровоградської  обласної  ради,  голови
постійної  комісії  обласної  ради  Кайдаша Ю.А. поінформувавши комісію  за
результатами  доопрацювання  матеріалів  з  даного  питання,  поставив  на
голосування наступний проект рішення постійної комісії з даного питання:

1. Інформацію з даного питання взяти до відома. 
2. Рекомендувати депутатам обласної ради внести зміни (уточнення) до 

запропонованого проекту рішення обласної ради з даного питання, а саме:
у назві проекту рішення та далі по тексту слова “Лозуватської дільниці” 

замінити словами “Лозуватської ділянки”;
постановляючу частину проекту рішення після слів “Долинського 

водозабору” доповнити словами “(свердловини №№ 23РЕ, 24РЕ, 47РЕ, 1, 2, 5, 
7)” далі по тексту.  

3. Погодити запропонований проект рішення обласної ради з даного 
питання з урахуванням пропозицій від постійної комісії обласної ради.

Голосували: “за”-4 осіб 
“проти”-1 осіб  (Довбиш І.І.)
“утрим.”-0 осіб 

Вирішили:  Рішення не прийнято

10. Про погодження надання  Дочірньому підприємству Національної
акціонерної  компанії  “Надра України” “Центрукргеологія” спеціального
дозволу  на  користування  надрами  з  метою  геологічного  вивчення
Аврамівського родовища ільменіту.

Відповідно  до  Регламенту  Кіровоградської  обласної  ради,  заслухавши
додаткову  інформацію  директора  департаменту  інфраструктури  та
промисловості  Кіровоградської  обласної  державної  адміністрації  Корнюші
О.П., директора Дочірнього підприємства Національної  акціонерної  компанії
“Надра України” “Центрукргеологія” Левченка С.М. щодо погодження надання
Дочірньому підприємству Національної акціонерної компанії “Надра України”
“Центрукргеологія”  спеціального  дозволу на  користування  надрами з  метою
геологічного вивчення Аврамівського родовища ільменіту, що розташовано на
території  Кіровоградського,  Новомиргородського  та  Олександрівського
районів  Кіровоградської  області,  голова   постійної  комісії  Кайдаш  Ю.А.
поставив на голосування наступний проект рішення постійної комісії з даного
питання:



8

1. Інформацію з даного питання взяти до відома. 
2. Рекомендувати  департаменту  інфраструктури  та  промисловості

Кіровоградської  обласної  державної  адміністрації  надати  офіційно  обласній
раді зазначену інформацію з даного питання з метою направлення її до відома
депутатського корпусу обласної ради.

Голосували: “за”-4 осіб 
“проти”-1 осіб  (Довбиш І.І.)
“утрим.”-0 осіб 

Вирішили:  Рішення не прийнято

На  цьому  голова постійної  комісії  обласної  ради  Кайдаш Ю.А. оголосив
засідання  комісії  закритим  та  подякувала  усім  членам  постійної  комісії  за
оперативність та активну участь у роботі комісії.

Голова постійної комісії                                                                 Ю.Кайдаш

Секретар постійної комісії                                                               А.Погребнюк


